

Membership Application Form

入會申請表

To The Executive Committee
The Hong Kong Shipowners Association
12th Floor, Queen's Centre
58 Queen's Road East, Wanchai
Hong Kong

This may be either mailed or
faxed to : (852) 2529-8246

Dear Sirs,

We desire to become an Ordinary/Associate* Member of the Hong Kong Shipowners Association Limited, and in the event of our being elected to such membership we hereby agree to be bound by the Memorandum and Articles of Association, and to abide by any rules and regulations of the Association for the time being in force.

We are a company registered in _____ (place) in _____ (year)
and our principal business is _____

we own/and or* manage _____ vessels aggregating _____ dwt.

We attach herewith brief introduction of our company, a copy of our Business Registration Certificate and a list of our Directors.

We nominate (1) Mr./Ms.* _____ (2) Mr./Ms*. _____
and/or* (3) Mr./Ms.* _____ (4) Mr./Ms*. _____

to represent us at any meeting called by the Association.

For future co-ordination, please address all your circulars and notices to our chief representative named as (1) above.

Our full name is : _____ (English)
_____ (Chinese)

Address : _____

Telephone** : _____ Fax** : _____

Website : _____ Email** : _____

Signature and company chop : _____

Title : _____ Date: _____

We, the undersigned, are well acquainted with the above named Application Company and consider the same to be in every respect eligible to become an Ordinary/Associate* Member of the Association.

Proposer

Seconded

* Please strike out that which does not apply.

** Please give general line numbers.

Membership Application Form

入會申請表

致：香港船東會執行委員會
香港船東會
香港灣仔皇后大道東 58 號
帝后商業中心 12 樓

請填妥表格後寄回本會或
傳真致 (852) 2529-8246

本公司現申請加入香港船東會，成為正式 / 附屬會員*。申請一旦獲得批准，本公司同意遵守「香港船東會章程」並受船東會的規章約束。

本公司在 _____ 註冊，公司的主要業務是 _____。

本公司擁有或管理的船舶數為 _____ 艘，共計載重噸為 _____。

本公司簡介、董事會成員名單及商業登記証副本見附件。

本公司現委任 (1) * _____ 先生 / 女士 (2) * _____ 先生 / 女士
(3) * _____ 先生 / 女士 (4) * _____ 先生 / 女士

為本公司之聯絡人，今後船東會的有關通訊資料，請直接送交本公司上述 (1) 之首席代表。

本公司全稱： _____ (英文)
_____ (中文)

地址： _____

電話 **： _____ 傳真 **： _____

網站： _____ 電子郵件 **： _____

簽署加公司蓋章： _____

職務： _____ 日期： _____

本人(本署)認為上述公司完全符合成為船東會正式 / 附屬會員* 的條件。

推薦人

第二推薦人

* 請刪去不適用處

** 請填寫公司總機號碼